
Rassikring av fylkesvegene 

Mer og mer er vi vitne til at jord- og snæras skaper store problemer for trafikken 
på fylkesvegene våre. Bare sist høst og til nå vinteren 2025 har det gått ras som 
potensielt kunne tatt menneskeliv. Heldigvis har en unngått det. 

I nordfylket har det gått ras i Bø, Andøy og på Sortland innland og sikkert flere 
andre steder som gjør at vi må be fylkeskommunen prioritere rassikring i et større 
omfang enn i dag. 

Nordland Senterparti skjønner at etterslepet er stort, men vi mener en må ta et 
løft som sikrer hverdagen til folk som bor og arbeider i distriktene. 

Nordland Senterparti mener at: 

• Nordland fylkeskommune må prioritere rasutsatte vegstrekninger mer enn 
tidligere. 

 


